
ZAPISNIK 1. dopisne seje Vaškega odbora, "Črt;

kije bila v sredo 10.02.2021 ob 16 uri.

Prisotni člani: Monika Benčina, Simo Narić. Marjetka Verovšek

Dnevni red:

1. Pregled dela v letu 2020 z EG1817977
2. Promet skozi Breg

† —

3. Razno

1. Žal zaradi epidemije nismo mogli v preteklem let izpeljati nobene aktivnosti: čistilna akcija in
srečanje vaščanov sta odpadla.
Namesto srečanja, smo v decembru pripravili darila in obdarili vsa gospodinj stva. Odzivi vaščanov
so bili dobri.

2. Opažamo. da če je manj prometa. ljudje hitreje vozijo. Hoja v temi skozi vas. posebno takrat. ko
je bilo veliko snega.je bila zelo nevarna. Predlagamo. da se postavi radar v različnih časovnih
obdobjih. na različnih koncih vasi. Merilec hitrosti pride tudi v poštev. če se lahko postavi na dveh
koncih vasi.
Začeli smo tudi z gradnjo mostu v Piškovci. Skozi naselje vozijo težki kamioni, začel je voziti
avtobus. Žal pa tudi poklicni šoferji ne poznajo omejitev.

3. Dobili smo prošnjo starejšega občana. da bi se na začetku makadamske poti - ob avtocesti
postavila še ena klopca. To peš pot (sedaj bo za nekaj časa odpadla pot v Piškovco)
uporablja vedno več starejših občanov.

!

Na cesti proti Savi (Piškovci) bomo letos uredili vodno korito, ki je precej zanemarjeno.
Obenem opozarjamo. da je na isti cesti, takoj na začetku pri pasjem stranišču. kup azbestnih
salonitk v plastičnem zabojniku.

Sestanek smo zaključili ob 18. uri.

Pripravil: Simo Narić


